
 

 

                         

                                                                                                                            Den 12. januar 2018 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

  

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

Hvilke konkrete tiltag har man tiltænkt sig med hensyn til uddannelsen af timelærerne? 

 (Medlem af Inatsisartut, Jens Immanuelsen, Siumut) 

 

Begrundelse: 

Som det er almen kendt, så har man strammet op på kravene til læreruddannelsen på Ilinniarfissuaq, 

men til gengæld vil jeg gerne spørge til timelærerne, der allerede har arbejdet som undervisere i 

folkeskolen i spandevis af år - hvorvidt der foreligger planer eller om man har konkrete tiltag i 

forbindelse med den decentrale læreruddannelse - og dens eventuelle reorganisering?  

Timelærerne har allerede via deres mangeårige virke i folkeskolen, samt igennem deres arbejde, 

oparbejdet masser af undervisningserfaring og hvis man skaber fornuftige rammer herfor, så vil 

deres erfaringer kunne danne grundlag for, at kunne komme videre hvilket er vigtigt og, at der 

derfor bør forefindes reelle tilbud om uddannelsesmuligheder for timelærerne. 

 

Jeg ønsker, at mit spørgsmål besvares indenfor 10 på hinanden følgende arbejdsdage. 

 


